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ציפי וילצ'ינסקי  

 "הייתי רוצה שהציבור יבין שלמרות שהתחום נעשה נגיש, טכנולוגי ושקוף יותר, הוא מורכב ומלא ברגולציה, לכן, לא ניתן 
להתנהל בו ללא לווי של איש מקצוע. וישנה חשיבות רבה לחיסכון הפנסיוני בקרב האוכלוסייה העצמאית"

הבעלים של סוכנות ביטוח וילצ'ינסקי - ביטוח פנסיה ופיננסים.

ספרי לנו אודותיך ואודות תחום עיסוקך?
הבין-דורית  בוועדה  חברה  שנה,   20 מעל  והפיננסים  הביטוח  בתחום  עוסקת   ,)5,13,16( ילדים  ל-3  ״אם 
בלשכת סוכני הביטוח שתפקידה הוא לשלב ולייצר שיתופי פעולה בין סוכנים צעירים לוותיקים וליצור דור 
המשך בענף. ביטוח הוא שליחות אמיתית והתחום משלב סיכוני חיים, נכויות וזקנה, וכן בליווי אנשים בצמתי 

חייהם ועזרה בקבלת ההחלטות החשובות בחייהם״.

ספרי לנו איזה עשור עבר עלייך בתחומך? 
״עשור מאתגר מאד. ענף הביטוח הוא אחד מהענפים המבוקרים, והמפוקחים ביותר במשק, מאות חוזרים 
חדשים יוצאים מידי שנה, הדרישות הרגולטוריות מחמירות כל הזמן, וסוכני הביטוח נדרשים לבצע התאמות 

מתמידות כדי להמשיך ולהתפרנס.
הלקוח הוא המחליט, היכן ינוהלו כספיו ומי יטפל בתיק הביטוח שלו, כפי שצריך להיות.  מעסיקים חויבו 
לעבור לשיטת תשלומים אחידה, שונתה שיטת ההשקעות, נכנסו קרנות  פנסיה "נבחרות", ושינו את כללי 
המשחק. תחום הביטוח והפנסיה נעשה נגיש וטכנולוגי יותר וכן גם המידע. האחריות שלי כסוכנת מקצועית 
גדלה, הדרישות ממני עלו, והכי קשה  זה שבמקביל, ההכנסות קטנו משמעותית. ענף ביטוחי הבריאות  עבר 
מהפכה רבתי, אפילו שיווק ביטוחי הסיעוד הפרטיים הופסק ללקוחות חדשים. תחום ביטוחי הנסיעות לחו"ל 
נעלם למשך חודשים, וכשחזר, השתנה לגמרי בעקבות הקורונה. ביטוחי המנהלים עברו שינוי דרמטי. כמו כן 
חל שינוי מהותי בתחום  אובדן  כושר עבודה. נכנסה פנסיית חובה לעצמאיים, אושר לחברות האשראי לפתוח 

סוכנות ביטוח ולהגדיל עוד את התחרות בתחום. ואלה רק מעט מהשינויים שהתרחשו בעשור האחרון״. 

ספרי לנו על החלטה חשובה בחייך?
״ההחלטה לצאת לעצמאות, יציאה מתפקידים נוחים ומתגמלים כשכירה, וההתמודדות של הסוכנות ושלי 
בתקופת הקורונה, בה אחוז גבוה מלקוחותינו יצאו לחל"ת, והיה צריך לטפל במהירות בהנחיות למעסיקים, 
וגם לדבר עם העובדים שנכנסו לפאניקה כלכלית כשראו את תיק נכסיהם יורד, והופסקו להם ההפקדות 

לתכניות הפנסיוניות״.  

החוויה שעיצבה אותי: 
היום בו גייסתי את הלקוח ה-1,000, והבנתי שהעסק באמת כאן כדי להישאר. מאז, הצטרפו אליי לקוחות 

רבים נוספים, וההרגשה הזו רק התחזקה.

מה היית רוצה לשנות?
״הייתי רוצה שציבור השכירים, העצמאיים והמעסיקים יבינו שלמרות שהתחום נעשה נגיש ,טכנולוגי ושקוף 
יותר, הוא מורכב ומלא ברגולציה. לכן, אי אפשר  להתנהל בו ללא ליווי של איש מקצוע. שהצורך בחיסכון 
הפנסיוני יוטמע היטב  בקרב אוכלוסיית העצמאיים, כי רובם עדיין אינו מפקיד כלל, וחלק גדול מאלו שכן, 
מפקיד סכומים נמוכים שלא יספיקו לפנסיה מכובדת. הייתי רוצה שהסטיגמה על סוכני הביטוח תשתנה, 
שהציבור והתקשורת יבינו שהסוכנים הם אנשי מקצוע מפוקחים, מקצועיים, ובעיקר כאלה שפועלים בראש 
וראשונה למען הלקוחות וטובתם. ובנימה אישית, שבענף הביטוח יהיו יותר נשים עצמאיות, ובעלות סוכנות, 

וגם שיותר נשים יבינו בפיננסים, ויהיו בטוחות יותר בעצמן, ופחות תלותיות כלכלית ״. 

מה מחזק אותך? 
"התוצאות והתגובות החיוביות שאני מקבלת מלקוחותיי והכרה שיש ביכולתי לסייע ולהיטיב עמהם בשל 
ניסיוני ויכולת ראייתי לטווח הרחוק. כמו כן, הידיעה שאנחנו יכולים לשנות ולהשתנות בכל גיל ובכל מצב 

אפילו בעת משבר. הכל תלוי בחשיבה שלנו ובדרך שאנו בוחרים לראות את הסיטואציה". 

דמות שמעוררת בך השראה 
״אמי שתאריך ימים, מקרינה תכונות של  חוזקה , אופטימיות ,ויכולת של עשייה בכל מצב ,  אינטליגנטית, 

פעילה, לומדת כל העת ושופטת כל אדם לכף זכות״. 

לסיום, מהן התכניות העתידיות שלך לעשור הקרוב?
״להמשיך לגדול, ללוות עוד מעסיקים, עצמאיים, להגיע לכמה שיותר נשים, באוכלוסיות שונות ומגוונות 
גם במגזר החרדי והערבי לחשוף אותן למידע, ולתת להן כוח, ידע והבנה וכן להמשיך להיות פעילה בתחום 

ולתרום למען התפתחות הענף״.  


